
W dniu 18.04.2023r skierowałem pismo drogą elektroniczną do 

Przewodniczący Rady Miasta NS  z wnioskiem o udzielenie informacji na 

najbliższej Sesji Rady Miasta - tj. 25 kwietnia 2023r,  dotyczącej Spółki MKS 

"SANDECJA" S.A. oraz Fundacji Akademia Sandecja. 

Na podstawie & 32, ust.1,2 & 74 ust.2, Statutu Miasta Nowego Sącza, 
uchwalonego uchwałą Nr XVII/161/2003 Rady Miasta Nowego Sącza z dnia                    
2 września 2003 r.(tekst jedn. Dziennik Urzędowy Województwa Małopolskiego 
z 2021 r., poz. 5442 z późn. zm.), na podstawie art. 11b ust.2 Ustawy z dnia 8 
marca 1990 r., o samorządzie gminnym (tekst jednolity: Dz.U. z 2023 r., poz. 40)  

w nawiązaniu do zapowiedzi skierowanej do Pana Przewodniczącego na Sesji 
Rady Miasta Nowego Sącza w dniu 28.03.2023r, zwracam się z wnioskiem                     
o udzielenie informacji dotyczącej Spółki Miejski Klub Sportowy "SANDECJA" 
S.A. oraz Fundacji Akademia Sandecja na najbliższej Sesji Rady Miasta 25 
kwietnia 2023r w następujących zagadnieniach :   

ZAGADNIENIE 1 

Jaka oferta jest kierowana do potencjalnych inwestorów Sandecja?  

Uzasadnienie: chodzi o treść oferty i zachęty dla potencjalnych inwestorów. 
Sprawy: wyceny spółki, udziałów, wpływu na zarządzanie spółką, korzyści                     
i bonusy dla inwestora. Do ilu inwestorów skierowano oferty w ostatnich 3 
latach?   

ZAGADNIENIE 2 

Jaka jest struktura kosztów spółki w latach 2021 i 2022? 

Uzasadnienie: podanie struktury kosztów z podziałem: zawodnicy, sztab 
trenerski, zarząd, administracja, koszty transportu, usługi obce.  

ZAGADNIENIE 3 

Jaka jest struktura przychodów spółki w latach 2021 i 2022? 

Uzasadnienie: podanie struktury przychodów z podziałem na grupy. 

ZAGDNIENIE 4 

Jak kształtuje się pozyskiwanie środków od sponsorów? 

Uzasadnienie: chodzi o cenniki sponsorskie, porównanie tych cenników do 
podobnych klubów, lista sponsorów i wpływów uzyskiwanych od nich                     
w 2021-2022.   



ZAGADNIENIE 5 

Jakie są wpływy z transferów zawodników? 

Uzasadnienie: przedstawienie polityki transferowej; wpływy z transferów                     
w ostatnich 5 latach; cele transferowe na najbliższe 5 lat.  

ZAGADNIENIE 6 

Jaki jest bilans kosztów do granych minut zawodników w sezonie wiosennym                   
i jesiennym 2022? 

Uzasadnienie: chodzi o relację: koszt zawodnika i ilość minut na boisku                      
w stosunku do całkowitej ilości minut granych w sezonach.  

ZAGADNIENIE 7 

Jakie jest podejście klubu do Programu Junior Pro? 

Uzasadnianie: ostatnie 5 lat i bieżąca strategia uczestnictwa w systemie. 
Wyjaśnienie powodu spadku w rankingu na pozycje 15.   

ZAGADNIENIE 8 

Jakie jest system trenowania juniorów z 1 drużyną? 

Uzasadnienie: ilość juniorów, wychowanków trenujących, na stałe z pierwszą 
drużyną, jaki jest system, zasady trenowania juniorów.  

ZAGADNIENIE 9 

Jaka jest rola systemu elit junior group 16? 

Uzasadnianie: rola i system funkcjonowania programu, koszty zawodników, 
trenerów, system treningów, treningi z pierwszą drużyną.   

ZAGADNIENIE 10 

Ilu juniorów rokuje na awans do gry w piłce seniorskiej? 

Uzasadnienie: ilość juniorów docelowo grających w pierwszej drużynie                          
w perspektywie 5 lat; potencjalne przychody z transferów wychowanków                  
w najbliższych 3 latach. 

ZAGADNIENIE 11 



Jaka jest obecna rola drugiej drużyny w klubie? 

Uzasadnienie: przywrócono drugą drużynę, kto tam gra, obecna pozycja,                   
docelowa pozycja i rola w klubie, koszt drużyny.   

ZAGADNIENIE 12 

Ilość środków zewnętrznych pozyskiwanych przez Akademię Sandecja                       
w formie grantów?  

Uzasadnienie: Podmiot Fundacja Akademia Sandecja został powołany miedzy 
innymi z tego względu, aby jako organizacja pozarządowa , pozyskiwała 
finansowanie zewnętrzne, Jaki jest tego efekt?    

ZAGADNIENIE 13 

Jakie jest koszt utrzymywania Akademii? 

Uzasadnienie: przedstawienie bilansu kosztów - przychodów Akademii                     
w ostatnich 3 latach, struktura kosztów i przychodów, wpływy od sponsorów. 

ZAGADNIENIE 14 

Jaka jest pozycja Akademii na mapie Polski? 

Uzasadnienie: przedstawienie miejsca i roli Akademii w perspektywie 5 lat  
wstecz i 5 lat do przodu, wyjaśnienie powodu spadku w rankingach.  

ZAGADNIENIE 15 

Kwestia samofinansowania się klubu. 

Uzasadnienie: czy Spółka ma wypracowaną koncepcję na samofinansowanie 
się klubu, jeżeli inwestor nie zostanie pozyskany; chodzi o długofalowy plan 
na uzyskanie samofinansowania się klubu.  

Zagadnienia Nr 1 -15 przedkładam pisemnie z odpowiednim wyprzedzeniem 
aby podmiot uprawniony mógł rzetelnie przygotować się do udzielenia 
informacji na Sesji Rady Miasta w dniu 25 kwietnia 2023r. 

                                                                                                     Józef Hojnor 

                                                                                         Radny Miasta Nowego Sącza.  

  



  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  


